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Republika e Kosovës 
Republika Kosovo – Republic of Kosovo 

Kuvendi – Skupština – Assembly 

VI Saziv 

Prolećno zasedanje    

 

Komisija za ekonomski razvoj, infrastrukturu, trgovinu, industriju i ruralni razvoj 

Sednica  br. 19/2018 

Priština, 14.03.2018. godine, u 09:30 časova 

Zgrada Skupštine, sala N - 10  

                                                                  ZAPISNIK 

  

Sednici su prisustvovali: Sala Berisha Shala, predsednica, Dardan Sejdiu, prvi zamenik 

predsednice, Adem Hodža, drugi zamenik predsednice, Hykmete Bajrami, Mimoza Kusari–

Lila, Dardan Molliqaj, Bilall Sherifi i Duda Balje, članovi. 

  

Odsutni: Memli Krasniqi i Gani Dreshaj, članovi. 

 

Pozvana: Leonora Kryeziu, direktorka  Prištinskog instituta za političke studije (PIPS). 

 

Ostali učesnici: Diona Kusari-PIPS; Agnesa Haxhiu-KDI; Dardan Abazi-INDEP; Detjan 

Hulaj- ICHAT; Amire Qamili- BIRN; i Mehmet Krasniqi-Ekonomia Online. 

 

Od strane osoblja za podršku Komisiji: Armend Ademaj, Muhamet Morina, Besim Haliti i 

Veton Raci. 

 

Sednicom je predsedavala: Sala Berisha Shala, predsednica  Komisije. 

 

Na ovoj sednici je predložen sledeći: 

 Dnevni  red: 

 

1. Usvajanje dnevnog reda; 

2. Usvajanje zapisnika sa sednice održane  06.03.2018. godine; 

3. Razmatranje Izveštaja sa preporukama na Nacrt zakona br. 06/L-039 o Geološkoj službi 

Kosova; 

4. Diskusija o regionalnoj saradnji i razvoju nadležnosti parlamenata Jugoistočne Evrope o 

energetskoj efikasnosti, pozvala  NVO PIPS; 

5. Razno. 

 

Predsednica je konstatovala da su ispunjeni uslovi za početak rada Komisije i otvorila sednicu 

prema  dnevnom redu.    
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1. Usvajanje dnevnog reda 

 

Dnevni red je usvojen bez izmena. 

 

2. Usvajanje zapisnika sa sednice održane  06.03.2018. godine 

 

Zapisnik sa sednice održane 06.03.2018. godine, usvojen je bez primedbi. 

 

3. Razmatranje Izveštaja sa preporukama na Nacrt zakona br. 06/L-039 o Geološkoj 

službi Kosova 

 

Predsednica, u skladu sa Poslovnikom Skupštine, stalne komisije nisu dali nikakve primedbe 

na Nacrt zakona br. 06/L-039 o Geološkoj službi Kosova, stoga zahtevala je da se izglasa  

Izveštaj sa preporukama, kako bi se procesirao za drugo razmatranje. 

 

Komisija je jednoglasno donela sledeći: 

Zaključak 

 

1. Usvaja se Izveštaj sa preporukama na Nacrt zakona br. 06/L-039 o Geološkoj službi Kosova. 

2. Izveštaj sa preporukama da se procesira Skupštini za drugo razmatranje. 

 

4. Diskusija o regionalnoj saradnji i razvoju nadležnosti parlamenata Jugoistočne Evrope 

o energetskoj efikasnosti 

 

Predsednica je obavestila članove Komisije da u vezi sa ovom tačkom dnevnog reda, na njen 

zahtev, pozvali smo gđu. Leonora Kryeziu, direktorku Prištinskog instituta za političke studije 

(PIPS), da nas obavesti o regionalnoj saradnji i razvoju nadležnosti parlamenata Jugoistočne 

Evrope o energetskoj efikasnosti, kojoj je dala reč da predstavi projekat. 

 

Leonora Kryeziu, zahvalila je članovima Komisije na pruženoj prilici da predstavi projekat 

Prištinskog instituta za političke studije (PIPS) u vezi sa regionalnom saradnjom i razvojem 

nadležnosti parlamenta Jugoistočne Evrope o energetskoj efikasnosti. Zatim, je navela da je 

projekat rezultat saradnje sa nemačkim GIZ-om za veću promociju oblasti energetske 

efikasnosti. Ona je naglasila da za 8 godina od kada je osnovan Prištinski institut za političke 

studije do sada su radili u tri faze za politike energetske efikasnosti: prva faza bila je saradnja sa 

nadležnim ministarstvima i Skupštinom, za izradu pravne infrastrukture, druga faza je saradnja 

sa civilnim društvom za informativnu promociju javnosti, i treća faza je saradnja sa opštinama 

za sprovođenje na terenu oblasti energetske efikasnosti. Zahtevala je podršku poslanika za 

regionalnu saradnju o formiranju Zelene grupe i u Skupštini Kosova. Takođe je istakla da je cilj 

podsticanje razmene iskustava sa poslanicima parlamenata zemalja regiona. Ona je naglasila da 

ako se osnuje Zelena grupa u Skupštini Kosova, onda bi se takvo adresiranje situacije 

energetske efikasnosti pozdravilo, pošto u ovom sektoru nedostaje informacija. Gđa. Kryeziu je 

obavestila članove Komisije da tokom 2018. godine, PIPS planira da organizuje neke 

informativne aktivnosti, uključujući održavanje zajedničkog okruglog stola sa Komisijom o 

energetskoj efikasnosti. 
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Predsednica se zahvalila gđi. Kryeziu na prezentaciji projekta Prištinskog instituta za političke 

studije (PIPS). Ona je rekla da, pošto se očekuje da se organizuje zajednički okrugli sto, tu 

možemo opširnije razgovarati o ovim predloženim pitanjima, kao i o međuparlamentarnoj 

saradnji sa zemljama regiona, što se tiče energetske efikasnosti. Takođe je obećala, da ćemo kao 

Komisija, kada budemo imali na razmatranje Nacrt zakona o energetskoj efikasnosti, blisko 

sarađivati sa PIPS-om. 

 

Nakon rasprave, Komisija je donela sledeći: 

 

Zaključak 

Komisija će blisko sarađivati sa Prištinskim institutom za političke studije (PIPS), za projekte 

energetske efikasnosti. 

 

 

5. Razno 

Tekuća pitanja 

 

Predsednica je predložila da pozove g. Valdrin Lluka, ministar ekonomskog razvoja, da 

izveštava Komisiji o sprovođenju Zakona o Trepči, konkretno o Odboru Trepče, koji još nije 

imenovan, kao i o situaciji u kojoj se nalazi preduzeće "Trepča". 

 

Mimoza Kusari- Lila, istakla je da se slaže sa predlogom predsednice da se pozove ministar 

MER-a da izveštava. Takođe je zahtevala da se izveštava i o Pošti i Telekomu Kosova, jer i u 

ovom  javnom preduzeću imaju finansijske probleme. 

 

Daradan Sejdiu, naveo je da se u potpunosti slaže sa predlozima kolega, pošto su finansijski 

gubici visoki kao u Pošti, tako i u Telekomu. Takođe je predložio da se započne i monitorisanje  

Zakona o Trepči i da se formira  radna grupa. 

 

Hykmete Bajrami, naglasila je da se slaže sa predlogom da se pozove ministar g. Valdrin 

Lluka da izveštava o pokrenutim pitanjima, dok je u vezi sa predlogom za monitorisanje 

Zakona o Trepči, zahtevala da se odloži,  dok se ne završi nadgledanje sprovođenja  Zakona o 

električnoj energiji. 

 

Komisija je odlučila da se na narednoj sednici pozove na izveštavanje, g. Valdrin Lluka, 

ministar za ekonomski razvoj, u vezi sa situacijom u Trepči, Pošti i  Telekomu.  

   

 

Sednica je završena u 10:00 časova. 

 

Pripremila: 

Jedinica za podršku Komisiji.                         Predsednica Komisije, 
                                                                                                 

                                                                                             Sala BERISHA SHALA 


